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Spørgsmål 

Kan ministeren oplyse, hvordan det kan lade sig gøre at have f.eks. 68 biler indregistreret 

i én persons navn, så disse biler kan anvendes til kriminalitet, og vil ministeren redegøre 

for, hvad ministeren vil gøre for at forhindre, at lignende forhold kan finde sted i fremti-

den? 

 

Svar 

Lovgivningen indeholder ikke en begrænsning af, hvor mange biler det er lovligt at eje – 

hverken for privatpersoner eller for selskaber. Så længe bilerne er forsikret, og den grønne 

ejerafgift mv. bliver betalt, kan man eje så mange biler, man måtte ønske.  

 

Det bemærkes, at hvis en bil er indregistreret på et ukorrekt grundlag, fx at der ikke er op-

givet korrekte oplysninger om bilens ejer eller bruger, kan SKAT inddrage bilens num-

merplader ved politiets foranstaltning. Desuden kan SKAT i visse tilfælde afmelde bilen, 

før nummerpladerne er afleveret.  

 

Det er naturligvis uheldigt, hvis politiets retshåndhævelse vanskeliggøres, fordi en bil, der 

er anvendt til kriminalitet, er registreret på et ukorrekt grundlag. En sådan situation vur-

deres dog ikke at være betinget af, hvor mange biler, der kan indregistreres per person. 

 

Endelig bemærkes, at det vil være meget vanskeligt at sætte en øvre grænse for, hvor 

mange biler én person eller et selskab må have indregistreret, idet der kan være mange 

forskellige forhold, som har betydning for antallet af biler – fx samling af biler, erhvervs-

mæssig brug mv. I relation hertil viser tal fra SKAT, at under 100 privatpersoner har ind-

registreret 10-20 biler, og at der alene er et fåtal af privatpersoner, som har indregistreret 

mere end 20 biler.  

 

 

 

 

 


